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        ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S    V E R B A L 

Încheiat, astăzi 16 aprilie 2024, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al Municipiului Paşcani 

 

 Ora  09:09 

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară la data, ora 9:09, pe 16 aprilie 2024, 

prin Dispoziția Primarului Municipiului nr. 812/10.04.2024 și suplimentată conform Dispoziției 

Primarului nr. 823/12.04.2024. Consilierii locali au fost anunțați telefonic și convocați prin poștă 

electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 09:09, aceasta se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și prin intermediul aplicației TEAMS. 

Sedința ordinară din 16 aprilie 2024 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului Pașcani, deschide lucrările ședinței 

ordinare din 16 aprilie 2024, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în funcție, fiind 

prezenți 19.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: domnul Marius-

Nicolae Pintilie-Primarul Municipiului Pașcani, domnul Cristian Rățoi – Viceprimarul Municipiului 

Pașcani, doamna Jitaru Irina- Secretarul General al Municipiului Pașcani, domnul Bodoașcă 

Claudiu-Mihai - administrator public, funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului 

Pașcani, domnul Chiuariu Dumitru - director S.C. CLP ECOSERV S.R.L, domnul Avrămiuc 

Vasile - cetățean al Municipiului Pașcani,  domnul Vântur Romel - cetățean al Municipiului 

Pașcani,  presa locală. 

        Înainte de a da cuvântul președintelui de ședință, doamna Jitaru Irina, Secretarul General 

al Municipiului Pașcani, supune la vot următorul proces verbal al ședinței consiliului local. 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 29.03.2024: 

Pentru: 19  

Împotrivă: 

Abțineri:  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   
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16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

 

Doamna Irina Jitaru, Secretarul General al Municipiului Pașcani, dă cuvântul domnului 

președinte de ședință,  Conache Eduard-Cătălin. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă citire Dispoziției Primarului 

nr. 812/10.04.2024 privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Pașcani în ședința 

ordinară în data de 16.04.2024, ora 9:00 și suplimentată conform Dispoziției Primarului nr. 

823/12.04.2024. Precizează că aceasta a fost comunicată către toți consilierii locali. 

       Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Avrămiuc Vasile, cetățean al Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că se află în fața 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani pentru a  le propune membrilor acestuia să edifice, pe 

dealul comunei Gîștești, un obelisc, o cruce sau  un alt monument prin care să fie comemorați 

soldații români decedați în bătăliile purtate în zona Municipiului Pașcani, în  perioada celui de-

al Doilea Război Mondial. 

Domnul Mihai Dediu, consilier local, propune ca lângă monumentul eroilor de la 

Protopopiatul Pașcani să fie pusă o placă comemorativă pentru soldații decedați în timpul 

perioadei menționate anterior.  

       Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, supune la  vot ordinea de zi. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 
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1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea contului de execuție a bugetului de 
venituri și cheltuieli al Municipiului Pașcani pentru trimestrul I al anului 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz nefavorabil 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Pantazi Dumitru, consilier local. Dumnealui precizează că în urma analizării contului de 

execuție bugetară pe semestrul I, se constată că veniturile totale sunt realizate în procent de 

64%, nu în procent de 74%, cum este prevăzut la buget, deoarece la veniturile proprii nu sunt 

25.000.000 lei, ci doar 20.000.000, suma de 5.000.000 lei provenind din excedentul din anul 

2023. Prin urmare, realizările sunt de 64,61% la veniturile totale și 117,8% la veniturile proprii, 

nerealizarea veniturilor în bugetul consiliului local este în procent de 100% din realizarea 

atragerii fondurilor europene. Dumnealui menționează că în urma analizării acestor surse de 

finanțare reiese că subvenții de la bugetul de stat prin PNDL au fost prevăzute pentru trimestrul 

I în cuantum de 825.000  lei, fiind atrase doar 299.000 lei, în procent de 36%. Pe fonduri 

europene din 2.870.000  lei prevăzute, s-au atras doar 709.000  lei, deci 24%. Pe PNRR din 

15.861.00 lei, s-au atras doar 65.000  lei, deci 0, 41%. Dacă se analizează influența asupra 

veniturilor bugetului local, se observă că din PNDL s-a atras 1%, din fonduri europene 2,57%, 

iar din PNRR 0, 24%, deci aproximativ 3% sunt veniturile realizate prin fonduri europene, în 

condițiile în care sunt în derulare trei proiecte cu sume destul de mari, care ar fi trebuit să atrase 

în această perioadă. La partea de cheltuieli cea mai mare parte a fondurilor a fost cheltuită pe 

bunuri și servicii. Dumnealui precizează că unitatea administrativ-teritorială este în urmă cu 

atragerea fondurilor europene. Domnul consilier local întreabă de ce suma de 5.000.000  lei, 

care este preluată din excedentul bugetulu din anul 2023,  este prevăzută în actuala execuție 

bugetară. 

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că domnul 

consilier local, Pantazi Dumitru are aceeași retorică de trei ani de zile, prin care face referire la 

cheltuirea banilor pe bunuri și servicii. Dumnealui specifică faptul că orașul are nevoie să fie 

curățat, să fie plantate flori, să se efectueze activități de întreținere. Domnul Primar al 

Municipiului Pașcani menționează că existența excedentului bugetar este un indicator al grijii 

actualei  administrațiii locale față de banii cetățenilor municipiului.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, menționează că PNRR-ul a fost lansat la 

începutul anului 2022, iar dumnealor abia se pregătesc cu documentații pentru a atrage acești 

bani. Dumnealui opiniază că acești bani nu vor fi atrași atâta timp cât nu sunt depuse 

documentațiile. Domnul consilier local menționează că PNRR-ul se va încheia pe data de 31 

august. În același context, domnul consilier local precizează că administrația locală nu va atrage 

nici în acest an fonduri pe PNRR. Totodată, dumnealui specifică faptul că administrația actuală 

este în întârziere cu atragerea  fondurilor europene, deoarece este în plină perioadă de  

investiții, de constucții, iar banii obținuți până acum sunt insuficienți. Acesta precizează că 

dumnealui nu inventează afirmații, ci vorbește pe baza cifrelor prezentate în fondul de execuție. 
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Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administratorul public al Municipiului Pașcani, 

precizează că rambursările primite sunt pentru toate documentațiile. În acest sens, dumnealui 

menționează că s-au încheiat două licitații:  la Liceul Teoretic „Miron Costin”, respectiv  la Liceul 

Tehnologic de Căi Ferate „Unirea”; în comuna Gâștești urmează să se facă licitația; pentru 

Liceul Tehnologic Economic „Nicolae Iorga” se realizează procedura de evaluare; pentru nZEB 

urmează să se facă licitația. Domnul administrator public specifică faptul că rambursările pe 

lucrări vor veni atunci când se vor emite facturiile. Totodată, dumnealui menționeză că pe 

fonduri europene s-au plătit 5.000.000 de lei din excedentul bugetar pentru lucrările executate, 

dar care nu au primit rambursare, deoarece nu sunt semnate contractele de etapizare, fapt care 

nu poate fi invocat pentru  a nu plăti constructorul. Astfel, dumnealui specifică faptul că toate 

facturile care se emit pentru Ambulatoriu, pentru Grădinița nouă, pentru Creșă și Grădiniță sunt 

plătite la zi.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că există un împrumut făcut pentru 

fonduri europene. 

Doamna Labonțu Angelica, directorul economic al Municipiului Pașcani, răspunde că 

împrumutul menționat de domnul consilier local s-a terminat.  

Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administratorul public al Municipiului Pașcani, 

menționează că nu mai există un împrumut pentru fonduri europene, în acest context, plățile se 

fac din excedentul bugetar. Dumnealui precizează că proiectele se plătesc din excedentul 

bugetar, urmând ca după finalizarea contractelor de finanțare acești bani să fie rambursați, dar 

până atunci constructorii nu pot rămâne neplătiți. Totodată, domnul administrator public 

menționează că în lunile ianuarie-martie șantierele s-au aflat în lucru, dar nu în ritmul dorit de 

administrația locală.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local. Acesta menționează că se discută în cadrul prezentei 

ședințe despre sume de investiții de pe hârtie, dar cetățeanul Municipiului Pașcani vede aceste 

investiții în desfășurarea șantierului. Dumnealui specfică faptul că șantierele sunt în 

desfășurare, iar ca urmare a acestui fapt precizează că nu înțelege ce dorește să evidențieze 

domnul consilier local, Pantazi Dumitru citind sumele menționate pe hârtie.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu 

Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că se bucură de faptul că domnul Primar al 

Municipiului Pașcani și domnul administrator public au realizat că este greu, că se demarează 

cu proceduri complicate, că durează mult timp să termici un proiect, deoarece atunci când erau 

consilieri locali nu conștientizau acest lucru. Totodată, domnul consilier local specifică  faptul că 

domnul consilier local, Grigoriu Mihai Gabriel vorbește despre șatierele lăsate în derulare de 

domnul Pantazi Dumitru, iar administrația locală actuală nu are niciun proiect propriu. 

Dumnealui menționează că pe acest buget nu observă incluse două probleme majore, și anume 

pasajul de la calea ferată, respectiv soluții pentru opririle repetate de apă. Dumnealui precizează 

că trebuia să se organizeze, cu cel puțin 4/5 zile în urmă,  o întâlnire cu cei de la ApaVial pentru 

a se găsi soluții în vederea rezolvării problemei conductei de apă care cedează zilnic.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că domnul 

consilier local, Dediu Mihai are posibilitatea să convoace o astfel de întâlnire.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, îl întreabă pe domnul 

consilier local cine l-a împiedicat să convoace o ședință, să facă o întâlnire, dacă dumnealui 
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știa dinainte  că vor fi aceste avarii. Totodată, dumnealui menționează că  amestecarea 

problemei cu apa în discuția unui proiect de pe ordinea de zi care nu are legătură cu apa este 

o chestiune politică. Pe lângă acest aspect, domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează 

că nu înțelege criticile aduse proiectelor, în condițiile în care în 8 ani de zile s-au făcut 5 proiecte 

europene, iar  în trei ani de zile s-au realizat 15 proiecte.  

Se vorbește concomitent.   

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu 

Dumitru-Leonard, consilier local. Dumnealui precizează că Primarul Municipiului Pașcani a 

afirmat în mod clar că dumnealui are grijă de banii cetățenilor. Domnul consilier local 

menționează că având în vedere excedentul bugetar de anul trecut dorește să întrebe de ce la 

al treilea proiect de hotărâre se cere un credit. Mai mult decât atat, dumnealui specifică faptul 

că din documentele prezentate la mapă reiese că veniturile proprii sunt de 73%, la care se 

adaugă rambursarea sumei defalcate din TVA, practic o altă sumă nu există, nu este în contul 

primăriei, fapt care conduce la concluzia că nu s-a atras nimic. Domnul consilier local întreabă 

când se vor realiza aceste proiecte și care sunt proiectele realizate prin PNRR.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, specifică faptul că 

răspunsul este foarte clar, deoarece nu exista posibiliatea ca într-un an de zile să vină aceste 

sume. Dumnealui precizează că domnul consilier local ar trebui să răsundă la întrebarea „de ce 

nu au reușit să vină în opt ani”.  

Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administratorul public al Municipiului Pașcani, 

precizează că într-un an și patru luni de la semnarea contractului de finanțare la PNNR s-a 

semnat contractul de lucrări pentru Liceul Tehnologic de Căi Ferate „Unirea” și contractul cu 

Liceul Teoretic „Miron Costin”, a căror licitație este încheiată, în comuna Gâștești urmează să 

se facă licitația; pentru Liceul Tehnologic Economic „Nicolae Iorga” se realizează procedura de 

evaluare; pentru nZEB-uri urmează să se facă licitația, autobuzele sunt comandate. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă când vor veni autobuzele.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că acestea au 

fost comandate și urmează să fie plătite. Dumnealui specifică faptul că acestea au fost 

comandate în luna octombrie și au termen de livrare un an de zile. 

Se vorbește concomitent.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, îi cere domnului adminstrator public să 

nu compare un proiect prin PNRR, cu un proiect prin ADR-Nord Est.  

Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administratorul public al Municipiului Pașcani, 

precizează că este mai greu la proiectele prin PNRR, deoarece la acestea, spre deosebire de 

cele prin ADR-Nord Est, nu a fost nici studiul de fezabilitate. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează că domnul administrator public 

are o retorică frumoasă și poate corectă, dar dacă ar fi și aplicată în cadrul proiectelor pe care 

administrația actuală le-a moștenit ar  da dovată de onestitate. Totodată, doamna consilier local 

precizează că dacă administrația liberală nu ar fi avut proiectele europene lăsate de fosta 

administrație, aflate în diverse etape, nu ar fi avut cu ce se lauda în prezent. Dumneaei specifică 

faptul că proiectul cu ambulatoriul, cu cimitirul, cu iluminatul pieței, sunt proiecte lăsate de către 

fosta administrație, care din păcate nu sunt  implementate într-un ritm corespunzător. Doamna 

consilier local menționează că la proiectul Palatului Cantacuzino licitația era încheiată, cu 

contestațiile de rigoare, iar administrația actuală a avut ca sarcină doar urmărirea lucrărilor, care 

ar fi trebuit să fie gata de doi ani de zile. Doamna consilier local reliefează că Palatul 

Cantacuzino este monument istoric, este emblema Municipiului Pașcani, iar administrația 
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actuală nu a reușit, în trei ani jumătate, să urmărească constructorul pentru a-l determina să 

termine lucrările. Dumneaei precizează că există probabilitatea să se ajungă în situația în care 

va trebui reluată licitația. Doamna consilier local menționează că administrația actuală nu are 

niciun proiect propriu în cei trei ani de zile. Ca urmare a acestor considerente, doamna consilier 

lcoal precizează că are rugămintea ca cei din administrația locală liberală să fie conștienți că 

au avut o moștenire foarte bună, cu excedent bugetar, cu proiecte în derulare, cu care acum se 

mândrește.  

Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, precizează că nu ar fi dorit această 

moștenire. Dumnealui menționează că domnul Pantazi Dumitru afirma într-o conferință de 

presă că i-au trebuit doi ani de zile să plătească datoriile moștenite  de la administrația dinaintea 

dumnealui, dar cu toate acestea între cele două mandate există o sincopă, o lipsă de activitate, 

deoarece dacă aceste proiecte ar fi fost dezvoltate după plata datoriilor și lucrate în al doilea 

mandat, administrația actuală nu ar fi avut ce șantiere să desfășoare. Dumnealui precizează că 

s-ar fi putut realiza SF-uri, memorii tehnice, pentru care nu erau necesare sume mari de bani, 

iar în al doilea mandat, până în anul 2020, domnul Pantazi Dumitru ar fi putut face ambulatoriul, 

cimitirul etc.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, îl întreabă pe domnul consilier local, Grigoriu 

Mihai Gabriel ce expertiză are în acest domeniu, de își permite să formuleze astfel de critici. 

Domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local, răspunde că dumnealui vorbește în 

calitate de cetățean al Municipiului Pașcani.  

Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administratorul public al Municipiului Pașcani, 

precizează că la Palatul Cantacuzino fosta administrație doar a lansat licitația, iar tot ce 

înseamnă evaluare, contestație, a făcut administrația actuală. Dumnealui menționează că 

pentru cimitir fosta administație locală a lăsat doar o licitație pentru proiectare. Domnul 

administator public specifică faptul că majoritatea proiectelor lăsate de fosta administrație erau 

la stadiul de SF.  

Se vorbește concomitent.   

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, specifică faptul că proiectul integrat care 

înseamnă Grădinița nouă a fost un proiect depus pe Axa 13, pe fonduri europene, ceea ce a 

însemnat facerea documentației, cererea de finanțare, fiind lăsat în faza de aprobare. Dumneaei 

menționeză că dacă acest proiect nu era găsit de administrația locală actuală și nu era finanțat 

prin fonduri europene, în prezent această Grădiniță nu ar fi existat. Doamna consilier local 

precizează că dorește să aibă rezerve cu privire la îmbunătățirile aduse, deoarece cunoaște 

prevederile cererii de finanțare, iar prin analizarea parcului de joacă nu se  regăsesc elementele 

prevăzute.  Doamna consilier opiniază că administrația locală nu a adus îmbunătățiri, ci a 

simplificat.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Sorin Costel, consilier local. Dumnealui precizează că, în trecut, când avea calitatea de 

consilier local, domnul Primar al Municipiului Pașcani afirma că excedentul bugetar care crește 

de la an la an este un indicator al incompetenței administrației locale. Dumealui menționează 

că  se bucură de faptul că cei din administrația locală recunosc în sfârșit că documentațiile 

durează mult. Totodată, domnul consilier local specifică faptul că, în mandatul trecut, au fost 

mult mai puține axe care au fost deschise. Dumnealui întreabă de ce a durat trei ani jumătate 

pentru implementarea proiectelor lăsate moștenire. Domnul consilier local opiniază că atât 

domnul administrator public, cât și domnul Primar al Municipiului Pașcani mint.  
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Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei 

Spiridon Iulia - Mihaela, consilier local. Dumneaei precizează că ultimele ședințe ale 

Consiliului Local se transformă într-o dezbatere politică, indiferent de proiectul de hotărâre. 

Doamna consilier local menționează că dacă se dorește o dezbatere legată de cine a început 

proiectele, unde sunt și în ce stadiu sunt, aceasta se poate realiza separat. Totodată, doamna 

consilier local precizează că nu se poate face comparație între 8 ani de zile, în care niște idei 

de proiecte nu au ajuns la stadiul dorit, cu  3 ani jumătate, în care există rezultate concrete. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai  sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.  Întreabă cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

            Pentru: 10  

Împotrivă: 9 (9 voturi abținere)   

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI 
 

 X 

7. NEDELCU GABRIELA  
 

 X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

10. PANTAZI DUMITRU 
 

 X 

11. PERȚU LILIANA  
 

 X 

12. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi: 

 

 
2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului local de 

venituri și cheltuieli și al Programului obiectivelor de investiții cu finanțare de la bugetul 
local și alte surse de finanțare al Municipiului Pașcani, pentru anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz nefavorabil 
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Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.  Întreabă cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

            Pentru: 10  

Împotrivă: 9 (9 voturi abținere)   

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI 
 

 X 

7. NEDELCU GABRIELA  
 

 X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

10. PANTAZI DUMITRU 
 

 X 

11. PERȚU LILIANA  
 

 X 

12. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi: 

 

 

3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea contractării unei finanțări 
rambursabile interne în valoare de 25.000.000 lei 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz nefavorabil  

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Pantazi Dumitru, consilier local. Dumnealui precizează că  se dorește să se facă un împrumut 

de 25.000.000 lei, în condițiile în care, în bugetul consiliului local există un excedent de 

27.000.000 lei și recent a apărut o ordonanță prin care municipiile pot împrumuta suma de 

20.000.000, pe 3-5 ani, cu o dobândă de 1,5%/an. Domnul consilier local menționează că sunt 

oportunități suficiente. Dumnealui precizează că s-a observat modul de implicare în momentul 

în care ordonanța pentru urgentarea fondurilor europene a intrat în vigoare. Totodată, domnul 

consilier local menționează că implicarea s-a observat și în anul 2023, când s-au trasferat din 

bugetul de stat aproape 2.000.000 lei pentru urgentarea investițiilor proiectelor europene, iar 
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suma a fost returnată integral la bugetul de stat pentru că nu s-a insistat pentru atragerea și 

cheltuirea acelor bani. Domnul consilier local precizează că dumnealor li s-a spus mereu că 

documentația pe fonduri europene se află într-un stadiu avansat.  Dumnealui menționează că 

a comunicat în mod direct cu agenția Nord-Est și s-a interesat despre stadiul acestui proiect, 

respectiv despre stadiul derulării banilor. În acest context, dumnealui precizează că, în acest 

moment,  există un contract de lucrări semnat în anul  2023, pe o durată de 27 luni, cu 3 luni 

pentru SF, a cărui valoare este de 336.000 lei pentru întocmirea documentației și a proiectului 

tehnic. Domnul consilier local reliefează că în luna august a fost aprobat studiul de fezabilitate. 

Dumnealui întreabă în ce stadiu se află proiectul tehnic.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că, în prezent, 

există documentația pentru autorizația de construcție depusă în primărie, se află în faza DTAC, 

iar proiectul tehnic va fi terminat în câteva săptămâni. Dumnealui precizează că, dacă se aprobă 

împrumutul,  nu va exista niciun motiv care să împiedice începerea lucrărilor,  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că la regiunea Nord-Est există o 

fișă de proiect pe care dumnealui a depus-o în anul 2020, iar ulterior s-au adus îmbunătățiri 

acestei fișe de proiect, prin depunerea studiului de fezabilitate, respectiv a strategiei de 

dezvoltare cu suma de 30.000.000 lei, pentru atragerea fondurilor europene. Dumnealui 

menționează că fișele de proiect și strategiile depuse la această regiune se adună, iar ulterior, 

la nivelul agenției, se întocmește o strategie și se stabilesc axele, ghidurile de finanțare, însă în 

acest moment nu există decât ghidul de finanțare pe site pentru consultare publică, fapt care 

subliniază că drumul până la cererea de finanțare este lung. Domnul consilier local precizează 

că, în condițiile demarării acestei investiții, care din perspectiva membrilor partidului social 

democrat este electorală, nu se vor mai putea atrage fonduri europene. Dumnealui 

concluzionează că acest împrumut se realizează cu intenția de a-i verifica pe membri partidului 

social democrat dacă sunt de acord cu acest proiect, iar ulterior să spună presei locale care 

este poziția lor visavi de proiectul Lacul Peștișorul. Totodată, domnul consilier local precizează 

că este de acord cu proiectul Lacul Peștișorul, dar susține că nu se poate face selecție de 

proiect în acest moment, deoarece nu există ghiduri sau contract de finanțare. Dumnealui 

menționează că nu se știe dacă acest proiect este sau nu finanțabil. Domnul consilier local 

reliefează că suma cerută este mare, în condițiile în care actuala administrație locală nu a făcut 

nici măcar un km de autostradă. Dumnealui opiniază că gradul de îndatorare este mare, 

deoarece nu se pot face datorii mai mari decât 30% din veniturile proprii realizate în ultimii trei 

ani de zile, iar acest fapt va conduce la imposibilitatea realizării unor lucrări de tip canalizare 

sau a autostradă.  

Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administratorul public al Municipiului Pașcani, 

precizează că suma de 2.000.000 lei nu a mai fost pusă pe excedent, deoarece urmează să fie 

restituită statului român. Dumnealui reliefează că, în noiembrie 2023, erau unități administrativ-

teritoriale care nu aveau bani să își plătească constructorii, iar ca urmare a acestui fapt, directiva 

a precizat ca primăriile să facă prefinanțare la maxim, în acest context primăria Municipiului 

Pașcani a făcut cerere de prefinațare pentru 11.000.000 lei, a reușit să facă lucrări de 9.000.000 

lei, iar cei 2.000.000 lei care nu pot fi ceruți la rambursare au fost puși de la rezervă, pentru că 

urmează să fie înapoiați statului.  Dumnealui menționează că acestă acțiune a fost o prudență 

din partea unității administratuv-teritoriale. Totodată, domnul administartor public menționează 

că fișa adusă în discuție de domnul consilier local a fost depusă și în anul 2017, 2018, deoarece 

cei de la ADR Nord-Est vor informare despre prioritățile municipiului. Dumnealui precizează că 

această fișă nu are niciun efect, deoarece  exercițiul financiar 2021-2028 a venit cu alte reguli. 
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Domnul administrator public precizează că toți consilierii locali au primit avizul de conformitate 

de la ADR Nord-Este pe prioritatea 7, unde proiectul Municipiului Pașcani  a fost admis, dar 

problema este cauzată de faptul că alte unități administrativ-teritoriale s-au organizat mai lent, 

fapt care a determinat ca termenul să fie prelungit până în luna iunie. Dumnealui menționează 

că niciun municipiu nu a mai reușit să depună documentația pe Axa 7. Domnul administrator 

public precizează că unitatea administrativ-teritorială așteaptă să vină și alte municipii în 

competiție.   

Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă de ce mai este nevoie de acest împrumut.  

Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administratorul public al Municipiului Pașcani, 

răspunde că noul ghid precizează că, începând cu 1 ianuarie 2021, toate cheltuielile începute 

pe un proiect sunt eligibile, cu o singură condiție, și anume, la semnarea contractului de 

finanțare să nu fie făcută recepția lucrării. Dumnealui menționează că noul ghid permite 

unităților administrativ- teritoriale să înceapă lucrările din bani lor, iar aceste sume de bani vor 

fi rambursate.  Domnul administrator public precizează că nu se pot lua bani din excedentul 

bugetar, deoarece aceștia sunt distribuiți pe alte capitole.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă când va fi acest credit operabil și de 

unde va fi luat împrumutul. 

Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administratorul public al Municipiului Pașcani, 

răspunde că se va încerca luararea acestui împrumut pe ordonanța indicată, se va vedea dacă 

se va putea lua împrumut din trezorărie sau de la bancă.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că unitatea 

administrativ- teritorială trebuie să facă primul gest, deoarece pentru a putea cere avizul trebuie 

să fie adoptată o hotărâre de Consiliul Local. Dumnealui menționează că  nu există certitudinea 

primirii avizului, dacă se va ridica plafonul etc.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, reliefează că trebuie clarificat dacă împrumutul 

va fi luat din trezorărie sau pe comercial. 

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că trebuie 

luată în calcul orice variantă.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei 

Nedelcu Gabriela, consilier local. Dumneaei precizează că necunoașterea tipului de credit care 

urmează să fie făcut îi întărește convingerea că acest proiect este strict electoral, inițiat de 

administarția  locală actuală cu scopul de a-și justifica nereușita implementării acestui proiect 

în trei ani jumătate. Doamna consilier local menționează că acest proiect ar fi trebuit făcut la 

începutul mandatului. Totodată, dumneaei precizează că administrația locală actuală a mărit și 

va mări taxele și impozitele locale pentru a realiza acest obiectiv de investiții, și anume Lacul 

Peștișorul, fapt care evidențiază că s-a pus și se pune greul în spinarea cetățenilor și a 

societăților comerciale, dar banii au folosiți în mod nejustificat pe bunuri și servicii. Doamna 

consilier local menționează că administarția locală a mai mințit pășcănenii că acest proiect va fi 

făcut prin fonduri europene, dar acum prezintă un proiect de împrumut, fără ca măcar să știe 

de unde va împrumuta suma de bani. Dumneaei opiniază că este un proiect de hotărâre care 

este inițiat în folosul campaniei electorale. Doamna consilier local precizează că dorește să le 

amintească cetățenilor că au mai fost aprobate două împrumuturi pentru obiectivule de investiții 

cimitirul și piața din vale, dar banii au rămas necheltuiți, plătitându-se astfel dobânzi 
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nejustificate. Doamna consilier local opiniază că administrația locală nu va reuși să facă 

reabilitarea Lacului Peștișorul.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu 

Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că s-a prezentat în Consiliul Local o imagine 

tridimensională, fumoasă a sensurilor giratorii pentru care s-au cerut aproape 100.000 de euro, 

dar în final s-au pus doar câteva bidoane; apoi, a fost inițiat un proiect de hotărâre prin care se 

cerea majorarea taxelor și impozitelor locale, cu scopul de a reabilita Lacul Peștișorul, fapt 

nerealizat; ulterior, în luna august, s-a realizat din nou o prezentare tridimensională, video prin 

care era ilustrat Parcul Peștișorul, care urma să fie realizat prin fonduri europene. Dumnealui îi 

solictă domnului administrator public adresa prin care s-a înaintat documentația, pentru 

finanțare europeană.  

Se vorbește concomitent.    

Domnul Dediu Mihai, consilier local, menționează că se solicită un credit care nu se va 

obține niciodată. Totodată, dumnealui opiniază că inițierea acestui proiect de hotărâre este strict 

electorală și întreabă de ce nu s-a cerut acum trei ani acest împrumut.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că pentru a nu afirma nimeni că se 

opune reabilitării Lacului Peștișorul va vota acest proiect de hotărâre.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că aprecierile vor 

fi date de cetățenii Municipiului Pașcani.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, reliefează că în primul 

mandat de consilier al dumnealui, în anul 2014, erau  indicatori tehnico-economici prin care 

trebuia să se repare malul vestic, fapt nerealizat. Dumnealui precizează că în campania 

electorală, în anul 2020, domnul Pantazi Dumitru a promis că se va repara malul, dar nu s-a 

făcut nimic. Dumnealui menționează că această reabilitare a fost cerința cetățenilor. Domnul 

Primar al Municipiului Pașcani precizează că administrația locală a făcut studiul de fezabilitate, 

care s-a votat în consiliul local. Dumnealui menționează că se pot începe lucrările din banii 

împrumutați, iar ulterior se va depune cererea pentru  a obține bani europeni. Domnul Primar al 

Municipiului Pașcani opiniază că Lacul Peștișorul s-a deteriorat în timpul mandatului de primar 

al domnului Pantazi Dumitru.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu 

Dumitru-Leonard, consilier local. Dumnealui precizează că problema apei și desele avarii 

trebuie să fie o prioritate. Dumnealui menționează că este posibil ca în momentul discuțiiei din 

prezenta ședință ordinară să existe din nou o întrerupere a furnizării apei.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că 

furnizarea apei este întreruptă doar pe Strada Moldovei, deoarece există o avarie, dar aceasta 

se va repara.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Vântur 

Romel, cetățean al Municipiului Pașcani. Dumnealui menționează că a întrebările dumnealui 

nu mai au rost, deoarece a înțeles aspectele neclare din răspunsurile oferite de domnul 

administrator public. Totodată, dumnealui precizează că astfel de discuții nu fac cinste 

consilierilor locali, pentru că nu contează vârsta, statul, funcția, ascensiunea profesională etc. 

a dumnealor. Domnul Vântul Romel reliefează că dacă se ia filamarea din această ședință și 

se taie partea cu toate certurile personale, ședința s-ar reduce la jumătate de oră. Dumnealui 

precizează că nu are importanță statutul de consilier local, ci respectul acordat de fiecare 
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consilier local, astfel încât acesta să câștige, la rândul lui, respectul cetățenilor. Dumnealui 

menționează că trebuie vorbit frumos cu orice funcționar public. 

Se vorbește concomitent.   

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Sorin Costel, consilier local. Dumnealui precizează că dumnealui îți amintește că taxele locale 

au fost mărite pentru Lacul Peștișorul, de aceea nu înțelege de ce acum cetățenii trebuie să 

mai suporte un împrumut de 25.000.000 lei. Dumnealui opiniază că acest împrumut ar fi trebuit 

să fie de 40.000.000 lei. În același timp, domnul consilier local reliefează că dacă se va face 

acest împrumut, automat se vor mări taxele și impozitele în Municipiul Pașcani, tocmai de aceea 

nici nu  avut loc o dezbatere pe acestă temă. Domnul consilier local întreabă când și cu ce bani 

vor fi asfaltate cu străzile din comunele Gâștești, Lunca, Sodomeni, de pe Aerodrom. Domnul 

consilier local menționează că toți cetățenii vor fi împovărați, precizând că trebuie realizate și 

prioritățile nr. 1 și nr. 2.  Dumnealui specifică faptul că timp de trei ani nu s-a făcut nimic pentru 

reabilitarea Lacului Peștișorul, dar acum inițiază un astfel de proiect pentru campania electorală.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că poate 

garanta că nu  va exista o propunere de majorare a  taxelor și impozitelor locale.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că aceste 

cote de impozitare nu vor suferi majorări nici pe parcursul viitorului mandat. Dumnealui 

reliefează că nu a stabilit personal ca această campanie electorală să fie mai devreme. În acest 

context, dumnealui specifică faptul că acum există contractul prin care au fost livrate 

documentațiile pentru Lacul Peștișorul. Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că 

există documentația, va fi scoasă autorizația de construcție în două/trei săptămâni, se vor 

deschide celelalte proceduri de licitație, iar în primăvara anului viitor se vor începe probabil  

lucrările.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Nemțanu Alexandru, consilier local. Dumnealui precizează că membrii grupului politic PSD nu 

s-au proiectat niciodată cu adevărat în postura cetățeanului care ar putea beneficia de Lacul 

Peștișorul, neconștientizând faptul că toți cetățenii orașului au nevoie de acest lac. Domnul 

consilier local menționează că nicio fostă administrație nu s-a concentrat pe acest obiectiv de 

investiții, deoarece nu a crezut până la capăt că acesta este realizabil. Dumnealui precizează 

că administrația locală liberală nu împrumută suma de 5 milioane de euro doar pentru a-și face 

campanie electorală.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că dumnealui nu a firmat că nu se 

va executa, ci că nu există  nicio garanție de a atrage fonduri europene în prezent. Totodată, 

dumnealui menționează că există fișa depusă la ADR Nord-Est din anul 2020.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că domnul Nemțanu 

Alexandru, consilier local are un discurs orientat către succesul electoral. Dumnealui precizează  

că va vota acest proiect, dorind să se asigure că bani aceștia vor fi în contul primăriei,și utilizați 

eventual în alte scopuri, prioritizându-se nevoia de apă a pășcăneanului. Dumnealui precizează 

că dacă ar fi un cutremur, înlăturarea aceste calamități va fi o prioritate. Totodată, domnul 

consilier local menționeză că domnul primar nu înțelege că problema apei este o prioritate în 

prezent. Dumnealui specifică faptul că discuțiile referitoare la această problemă trebuie să se 

poarte în Consiliul Local, pe baza unor documente, nu pe teren.  
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Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Sorin Costel, consilier local. Dumnealui îl roagă pe domnul consilier local, Nemțanu Alexandru 

să coboare cu picioarele pe pământ și îi sugerează să își facă întotdeauna două discursuri, 

având și planul B, deoarece dumnealui a discutat ca și cum membrii partidului politic social-

democrat au afirmat că nu vor vota acest proiect de hotărâre. În același timp, domnul consilier 

local menționează că în anul 2020 a depus un proiect de hotărâre prin care visa să se facă 

Lacul Peștișorul, iar în documentația depusă la serviciul APL, fotografiile erau color, dar prin e-

mail au fost trimise alb negru.  

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, precizează că dorește să- i răspundă 

domnului consilier local printr-o replică a fostului guvernator al Californiei, Arnold 

Schwarzenegger, al cărui conținut textual este următorul: „Urăște planul B”, care și-a justificat 

afirmația spunând următorul lucru: „Întotdeauna când ai un plan B, înseamnă că nu te 

concentrezi suficient pe planul A și nu depui tot efortul necesar pentru realizarea planului A”. În 

lumina acestei afirmații, domnul consilier local reliefează că membrii fostei administrații nu s-au 

concentrat suficient pe planul A. Dumnealui precizează că administrația locală liberă are doar 

planul A, nu există planul B, pentru reabilitarea Lacului Peștișorul, deoarece vor depune 

diligența necesară ca să obțină această finanțare.  

 Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Prodan Ionuț, consilier local. Dumnealui precizează că administrația locală liberală a venit cu 

un proiect pe fonduri europene, știind că acesta nu se va realiza, de aceea au apelat la acest 

credit. Domnul consilier local îl întreabă pe domnul administrator public când se va primi 

aprobarea pentru deocontare. 

 Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administrator public, răspunde că toate lucrările 

din 2021 vor fi decontate, deoarece noul exercițiu financiar specifică faptul că cu se mai pot 

încheia contracte de finanțare dacă  proiectele nu sunt  mature. Dumnealui precizează că în 

conformitatet cu prevederile Directivei toate cheltuielile realizate după 1 ianuarie 2021 sunt 

eligibile pe exercițiul financiar 2021-2017, dacă la data  semnării contractului de finanțare nu 

este făcută recepția obiectivului.  

 Domnul Prodan Ionuț, consilier lcoal, menționează că nu există precizarea criteriilor 

de eligibiliate. 

 Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, administartor public, precizează că toți consilierii 

locali au primit la mapă avizul de conformitate. Dumnealui menționează că Municipiul Pașcani 

este singurul municipiu din regiunea Nord -Est și pe proiectul prioritar.  

 Se vorbește concomitent.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.  Întreabă cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   
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6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi: 

 

 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea organigramei și a statului de funcții 

pentru aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Pașcani și instituțiile și 

serviciile publice de interes local, fără personalitate juridică, din subordinea Consiliului 

Local al Municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.  Întreabă cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 2 (2 voturi abținere) 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN 
 

 X 
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16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL 
 

 X 

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi: 

 

 

5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea organigramei și a statului de funcții 

ale S.C. CLP ECOSERV S.R.L. Pașcani pentru anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

             

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind discuții, supune la vot proiectul de hotărâre.  Întreabă cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 19 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi: 

 

6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea programului cadru de combatere a 

vectorilor și dăunătorilor din Municipiul Pașcani în anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 
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Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

             

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei 

Nedelcu Gabriela, consilier local. Dumneaei precizează că cetățenii municipiului i-au transmis 

că nu s-a văzut niciun efect al combaterii tânțarilor și al altor insecte, efectul nefiind unul pozitiv. 

Ca urmare a acestui fapt, doamna consilier local își exprimă rugămintea ca anul acesta să se 

facă un serviciu de calitate, deoarece sunt mulți bani alocați acestui serviciu, iar rezultatele sunt 

sub nivelul așteptărilor.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă de ce societatea nu face 

achizițiile necesare pentru a face ei întreaga operațiune, astfel încât aceasta să fie eficientă. 

Dumnealui opiniază că abiotratamenrul este o risipă financiară făcută anul trecut, fiind un 

experiment eșuat, deoarece se pierd bani de la societate, în loc să fie rămână ca parte de profit 

și de investiții la societate. Domnul consilier local precizează că s-a pus problema unui 

amendament, să nu se facă succesiv tratamentele, dar din perspectiva dumnealui acest lucru 

este o prostie.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă factura în valoare de 750.000 de 

lei a fost emisă pentru lucrările de deszăpezire. Dumnealui precizează că dorește lista cu 

furnizorii.  

Domnul Chiuariu Dumitru, director S.C. CLP ECOSERV S.R.L, precizează că se poate 

acoperi cu tratamentul terestru, la trei treceri, doar suprafața de 600ha, iar cu avionul, la o 

singură trecere se pot acoperi, la o singură trecere 1200 ha. Dumnealui menționează că în anul 

2020, au fost în jur de 150.000 lei pentru 9 ha. Domnul director reliefează că societatea și-a 

propus ca anul acesta să acopere o suprafață de 2600 ha. Dumnealui precizează că se acoperă 

cu avionul zonele mlăștinoase unde nu au acces mașinile. În același timp, dumnealui 

menționează că dacă se aplică tratamentul cu mașina acesta se va împrăștia doar 15mp în 

dreapta, respectiv 15mp în stânga.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că tratamentul se face cu 

fum, utilizându-se focul. Dumnealui menționează că datorită fogger-ului fumul poate fi orientat 

către zona de interes. Domnul consilier local întreabă care sunt zonele mlăștinoase trecute în 

contractul de delegare, care nu pot fi acoperite terestru. Dumnealui precizează că societatea 

este obligată să aibă managementul bun, astfel încât să facă venituri și să aibă profit. Domnul 

consilier local întreabă în câte orașe se aplică abiotratementul și în câte există satisfacție. 

Dumnealui opiniază că dacă tratamentele nu se aplică succesiv eficiența va fi nulă.  

Domnul Chiuariu Dumitru, director S.C. CLP ECOSERV S.R.L, răspunde că în anul 

2019 s-a realizat dezinsecția pe 9 ha, în anul 2020 s-a făcut dezinsecția pe 2247 ha, iar anul 

acesta societatea și-a propus să facă dezinsecția de 3000 de ha, ceea ce înseamnă o trecere 

cu avionul de trei ori, iar suparafața rămasă să fie acoperită terestru. Dumnealui menționează 

că nu se poatre trece simultan atât cu avionul, cât și cu mașina, deoarece tratamentul cu avionul 

durează tre/patru ore, iar tratamentul terestru durează mai multe zile și se realizează noaptea.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că atunci când au preluat 

administrația locală, domnul Viceprimar și domnul Primar al Municipiului Pașcani nu găseau 

aceste hectare și spuneau că se ajunge în comuna Moțca. Dumnealui specifică faptul că este 

vorba despre dorință, deoarece cea care facturează lucrarea este unitatea administrativ-

teritorială.  
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Domnul Vîrlan Mihai, consilier local, menționează că se aduc în discuție doar aspecte 

tehnice, fără să se țină cont și de oamenii care beneficiază în mod efectiv de aceste tratamente. 

Dumnealui precizează că atomizoarele nu au cum să acopere sufrafețele din spatele caselor, 

câmpurilor care fac legătura dintre comuna Lunca și comuna Blăgești, malurile Siretului etc. 

Dumnealui specifică faptul că, din pespectiva dumnealui, ca și locuitor în zona indicată, poate 

afirma că s-a văzut o diferență clară după ce s-au aplicat tratamentele cu avionul, deoarece 

populațiile de tânțari au scăzut drastic.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Nemțanu Alexandru, consilier local. Dumnealui precizează că dorința fără precedent a 

domnului Primar al Municipiului Pașcani de a aplica tratamentul cu avionul este generată de 

faptul că în ultimii 30 de ani sunt din ce în ce mai mulți tânțari.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că la solicitarea 

serviciului există un amendament de făcut. În acest context, dumnealui precizează că la punctul 

5.2.2. Cadrul Tehnic  și organizatoric al progamului -cadrul unitar local de dezinsecție, 

deratizatare generală al Municipiului Pașcani, ultimul paragraf se modifică în felul următor „În 

cazul acțiunilor de dezinsecție în funcție de constatările agenților ddd și ale umsp din cadrul 

primăriei operatorul va executa tratamentele suplimentare în zonele unde s-au constatat 

prezența în continuare a vectorilor”. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință supune la vot primul 

amendament.  Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 2 (2 voturi abținere) 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 
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Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că este necesar 

un al doilea amendament. În acest sens, dumnealui specifică faptul că în tabelul de la punctul 

6, în paragraful -Perioade  de execuție- se înlocuiește paragraful „Se vor efectua simultan patru 

tratamente atât aerian, cât și terestru în perioada aprilie-octombrie” cu următorul text „Se vor 

efectua tratamente atât aerian, cât și terestru pe perioada aprilie-octombrie”.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință supune la vot al doilea  

amendament.  Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 3 (3 voturi abținere) 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  
 

 X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 

 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre așa cum a fost amendat.  

Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   
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9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi: 

 

 

7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind conferirea titlului CETĂȚEAN DE ONOARE al 

Municipiului Pașcani doamnei HATICE CANAN PAK IMREÜN 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor:  

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie 

Marius Nicolae, Primar al Municpiului  Pașcani. Dumnealui precizează că în această societate 

importantă din societatea noastră a sprijinit majoritatea instituțiilor din oraș. În acest context, 

domnul Primar al Municipiului Pașcani afirmă că este un gest normal ca unitatea administrativ-

teritorială să întoarcă un gest de apreciere față de reprezentantul acestei societăți, prin 

acordarea titlului de cetățean de onoare. Dumnealui mulțumește societății, în numele 

Municipiului Pașcani, pentru toate gesturile frumoase pe care le-a făcut.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnuluI 

Nemțanu Alexandru, consilier local. Dumnealui specifică faptul că a lucrat aproximativ 5 ani 

de zile la această companie admirabilă. Domnul consilier local menționează că ceea ce este 

dumnealui în prezent se datorează în mare parte experienței de la această companie. 

Dumnealui precizează că ar dori să vină în completarea domnului Primar al Municipiului 

Pașcani. În acest sens, domnul consilier local menționează că deciziile pentru ca acești bani să 

fie investiți în Municipiul Pașcani erau luate de domnul care a fost administrator și manager 

general aproximativ 20 de ani. Dumnealui precizează că acesta a dat dovadă mereu de un 

patriotism local fabulos, fascinant, deoarece 11 din 12 luni era prezent în Pașcani. Domnul 

consilier local precizează că atunci când acesta a avut probleme de sănătate și a primit 

propuneri pentru  a fi tratat în clinicile medicale din Iași, acesta a refuzat, argumentând că are 

încredere în profesioniștii din Spitalul Municipal Pașcani. Totodată, dumnealui menționează că  

meritele aparțin și domnului, de aceea va propune într-o viitoare ședință a Consiliului Local ca 

acestuia să i se acorde titlul de cetățean de onoare al Municipiului Pașcani.  

       Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19  
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*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi: 

 

 

8. PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind alegerea președintelui de ședință pentru 

perioada mai – iulie 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

             

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu 

Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că grupului politic social-democrat îl propune ca 

președinte de ședință pentru perioada mai-iulie 2024 pe domnul Nemțanu Alexandru, consilier 

local.   

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, îl propune ca președinte de 

ședință pe domnul Grigoriu Mihai-Gabriel, consilier local.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, supune la vot propunerea 

formulată de domnul Dediu Mihai, consilier local. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   
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fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  
 

 X 

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, supune la vot propunerea 

formulată de grupul politic PNL. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 10 

Împotrivă: 9 (9 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI 
 

 X 

7. NEDELCU GABRIELA  
 

 X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

10. PANTAZI DUMITRU 
 

 X 

11. PERȚU LILIANA  
 

 X 

12. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, precizează că, în 

conformitate cu voturile exprimate, președinte de ședinte  pentru perioada mai-iulie 2024 va fi 

domnul Nemțanu Alexandru, consilier local.  

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19  

Împotrivă: 0 
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Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi: 

 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului 

centralizat al instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii 

pe anul 2024 (sursa E) 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

             

Domnul Conache Eduard - Cătălin, președinte de ședință, întreabă dacă  sunt discuții. 

Nefiind  discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD - ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   
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9. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PERȚU LILIANA  X   

12. PINTILIE CIPRIAN X   

13. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

14. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

15. RĂȚOI CRISTIAN X   

16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

17. STAMATIN COSTEL X   

18. URSU DUMITRU - LEONARD X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul diverse: 

 

 S-au înscris la capitolul Diverse următorii conslieri locali: doamna Perțu Liliana, domnul 

Pintilie Ciprian, domnul Pantazi Dumitru, domnul Olariu Sorin – Costel.  

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru 

participare și declară închise lucrările ședinței. 

 

 

 

Ședința se încheie la 11:29 

 

 

 

 

 

 

         PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                    SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 
  Consilier local,  
  Conache Eduard-Cătălin                                                                      Irina Jitaru 
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